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Szent István Nap

Polgármesteri beszámoló - Fejlesztések és beruházások az elmúlt 
egy év során

A Művelődési Ház szervezésében augusztus 20-án, csütörtökön 15 órakor került megrendezésre a Kvassay Jenő Általá-
nos Iskola aulájában a Szent István Napi ünnepség. R. Kárpáti Péter színművész köszöntötte a vendégeket, majd Lévai 
Dávid alpolgármester úr ünnepi beszéde következett. Ezt követően Magyar Viktória és Kohautek Csaba előadásában 
musical dalokat hallhattak a jelenlévők az ünnep tiszteletére. Mivel az ismert járványügyi helyzet miatt az idei Haran-
gok Napja rendezvény elmaradt, így augusztus 20-án kerültek átadásra a kitüntető címek és emléklapok.

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Őrbottyán Díszpolgára címet adományozott Kifor Dánielné, Őrboty-
tyánért Díjat Könyvesi Csaba és Nyugdíjba Vonulási Emléklapot Csik Istvánné részére. A kitüntető címek átadása után 
Szabó István polgármester úr megköszönte mindazoknak a munkáját, akik a karantén időszaka alatt helytálltak és 
segítették a helyi járványügyi védekezést. Név szerint színpadra szólította őket, és a képviselő-testület tagjai köszöne-
tüket kifejezve átadtak egy csekély ajándékot és az emléklapot.

Az ünnepség végén Szabó Gábor Ferenc református lelkész teljesített szolgálatot, majd megáldotta és megszegte az új 
kenyeret. A rendezvény a Szózattal ért véget.

Tisztelt Őrbottyáni Lakosok!

Engedjék meg, hogy a közmeghallgatással egyidőben megjelenő Hírmondóban röviden összefoglaljam az elmúlt időszak-
ban történteket:

• Szent István utca útépítési munkálati lezárultak.
• Egészségház építése befejeződött.
• Vállalkozó Park út és közmű építése befejeződött – a csarnok épület átadása 2020 végéig megtörténik.
• Dobó István utca útfelújítás befejeződött.
• Kismókus Óvoda tetőtérbővítésének kivitelezési munkái befejeződtek.
• Termelői Piac létesítéshez elnyert pályázat közbeszereztetésének előkészítése folyamatban van.
• A bölcsőde épületének kivitelezése folyamatban van. Várható átadás 2021. nyár vége.
• Az új iskola tervezése megkezdődött, folyamatos egyeztetések folynak az állami céggel, amely a teljes iskolaépítési  

projektet kezeli.

A kiírt pályázatokat továbbra is folyamatosan figyeljük. A város számára fontos célokat tartalmazó pályázatokon – ha  
a feltételeknek megfelelünk – akkor minden esetben részt veszünk. 

I. BESZÁMOLÓK
/ Takács-Sánta Ágnes
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Képviselők beszámolója
Lévai Dávid
Alpolgármesteri/képviselői beszámoló az elmúlt 1 évről 
(2019-2020. évről)

Beszámolóm elején megemlíteném, büszkeséggel tölt el 
az, hogy a megválasztott képviselői csapatunkon túl olyan 
képviselő-testület tagja lehetek, melynek minden részé-
ben érződik Őrbottyán előmozdításának, fejlesztésének 
törekvése, annak ellenére, hogy nem mindenre áll rendel-
kezésre pénzügyi keret. Az együttműködő testület mun-
kája során egy olyan szilárd alapot tehet le az elkövetkező 
ciklusa alatt, melyből a jövőben is építkezhet.

Dicséret illeti azok munkáját is, akik a vírusos időszak 
alatt Őrbottyán védelmével a munkakörük, beosztásuk ál-
tal és önkéntesen foglalkoztak! Dicséret illeti a képviselő- 
testület tagjait, hogy a világot sújtó vírus elleni védelemre, 
Magyarországon egyedülálló módon, tiszteletdíjaink felét 
egyöntetűen felajánlotta!

Kötelező feladataim és önként vállalt feladataim a vírusos 
időszak miatt az elmúlt egy éves időszakban korlátozva 
volt a többi képviselőhöz hasonlóan. A kötelező feladataim 
során az eddig megtartott összes képviselő testületi ülésen 
és rendkívüli testületi ülésen vettem részt. Fogadóóráimat 
havonta egy alkalommal két képviselőtársam jelenlétében 
megtartottam a Hivatal tanácstermében. Kapcsolatot tar-
tottam a helyi szervezetekkel és az intézményekkel. Au-
gusztus hónapban helyettesítettem a Polgármester urat 
éves szabadsága miatt.

Önként vállalt feladatok terén a Bizottságok ülésein vol-
tam jelen. A 2019-es évben informális megbeszélésekre, 
nemzeti és egyházi ünnepeinkre kaptam meghívót. Az 
egyik fontos esemény Őrszentmiklósi Református Egyház-
nál történt a hálaadó istentisztelet keretében, ahol az ener-
getikai korszerűsítés alkalmából a parókiaépület felújítá-
sáért adtunk hálát. Az adventi gyertyagyújtások alkalmain 
is jelen voltam, a 3. gyertyagyújtásnál az ünnepi, ádventi 
gondolatokról mondtam beszédet.

Az eddig számomra legfontosabb ügy a Forrás utca tulaj-
donjogi rendezése volt, mely során egy hosszan elhúzódó 
ügy után, az önkormányzat egyik elöljárójaként sikerült az 
önkormányzat tulajdonába átvenni az utcaszakaszt, így 
biztosítva a tulajdonosoknak a közművek kiépítését. 
Mindezeken felül Őrbottyán településfejlesztésével kap-
csolatos feladatait, folyó beruházásainak ügyeit rend-
szeresen figyelemmel kísérem, az ezzel kapcsolatos 
egyeztetéseken szakmai szempontból is jelen vagyok.  
A rendszeresített vezetői értekezleteken is megjelenek.

Benedek Éva 
Az elmúlt egy évről szóló beszámolómat ismét azzal kez-
dem, hogy nem sorolom fel azokat a dolgokat, amelyek 
egy képviselő számára „alapfeladatok”, és éppen ezért 
természetes, hogy megtettük (pl. üléseken, rendezvénye-
ken való részvétel, stb.). Inkább azokat említeném meg, 
amelyeket ezeken felül vállaltam, bár nehéz kiválogat-
ni az önkéntes munkáktól a képviselőként végzetteket. 
Még az előző ciklusban beszédet mondtam az október 6-i 

Ezt az irányelvet követve került beadásra egy belterületi útfelújításra kiírt pályázat. Sikeres pályázat esetén megközelítőleg 
250 m szilárd útburkolat újulhat meg.

A lakosok számára is fontos tudni, hogy ebben az évben a járvány miatt a gazdasági lehetőségek beszűkültek. Településün-
kön a járvány elleni védekezésre milliókat költöttünk el. A gépjárműadó teljes bevétele az állami kasszába került. Ennek 
ellenére igyekeztünk megtartani a dolgozóinkat. A járványhelyzet miatt nem bocsájtottunk el senkit és a város lehetősége-
ihez mérten megnyugtató szinten működött. Néhány példa, amely véleményem szerint jól mutatja, hogy mindenki tette a 
dolgát a nehézségek ellenére is:

• A Gamesz dolgozói 15 utcát érintően andezit-kőszórással végeztek útjavítást;
• A gyalogoshidak teljes cseréje megvalósul ebben az évben;
• Vízellátás bővítése a Kossuth utcai sportpályán;
• Vibrohenger került beszerzésre, amellyel az utak karbantartását végzik;
• Lakossági veszélyes és elektronikai hulladékgyűjtést szerveztünk a településen;
• Lakossági kérésre három utcában kerülnek kihelyezésre forgalomlassító eszközök.

Az elmúlt évben dicséretes és példamutató volt az összetartásunk, sok segítséget kaptunk a lakosoktól. Az előre nem várt 
bajokat, problémákat közösen oldottuk meg Önökkel, a Hivatali dolgozókkal és a Képviselő-testület tagjaival. 
Úgy érzem, Őrbottyánban nyugodt szívvel várhatjuk a jövőbeli kihívásokat, mert együtt, egymás iránti türelemmel és szere-
tettel közösen mindent megoldunk majd.

Köszönöm bizalmukat és eddigi támogatásukat! Továbbra is várom javaslataikat, észrevételeiket!

Tisztelettel,
Szabó István, polgármester
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megemlékezésen, és rögtön a választások után zsűriként 
részt vettem az Obersovszky-szavalóversenyen, amely-
nek előkészítésében is segítettem. Januárban a Magyar 
Kultúra Napjára keresztszemes kiállítást szerveztem a 
Művelődési Ház dolgozóival. Részt vettem a TÖOSZ előké-
szítő egyeztetésein a Kisváros Programhoz, és kezdemé-
nyeztem, és együttműködtem támogató pályázat kiírásá-
ban a leendő bölcsőde kisgyermeknevelőinek. Tavasszal 
pályázatot készítettem az Értéktár támogatására, majd 
megszerveztem a nyári önkormányzati gyermekfelügye-
letet, hiszen többeknek gondolt okozott a gyermekek el-
helyezése a veszélyhelyzet alatt elhasznált szabadságok 
miatt. Aktívan részt vettem az Őrbottyán Közösségéért 
Csoport munkájában. A Humánügyi Bizottság elnökeként 
folyamatosan figyelemmel kísérem az egészségügy (házi-
orvosi és fogorvosi praxis eladása, új egészségház átadása, 
régi egészségház hasznosítása), a szociális terület (szoci-
ális kerekasztal, jelzőrendszeri megbeszélések) és a köz-
nevelés (Kismókus Óvoda bővítése, iskolaépület tervezése, 
bölcsőde létrehozása) folyamatait.

Tóth Péter
Tóth Péter vagyok, az első ciklusomat töltöm a város veze-
tésében. A Kultúrális, Környezetvédelmi és Sport Bizott-
ság tagjaként dolgozom a képviselő-testületben. A kör-
nyezetvédelemmel kapcsolatos dolgokra nagy figyelmet 
fordítok. Az elmúlt 1 év beszámolóját törvényi kötelezett-
ségemnek elegettéve közlöm Önökkel.

Néhány munkámról röviden:
• Kárász-erdõ takarítása az épülő bölcsőde miatt;
• Hunyadi és Harang  utca kézi szerszámokkal való javí-

tása több alkalommal;
• Kiégett lámpatestek bejelentése;
• Vasútállomás környékének takarítása  2 alkalommal;
• Ebédkihordás rászorulóknak decemberben a 2 ünnep 

között;
• Rendkívüli fakihordás rászorulónak;
• Az új Egészségház mellett földegyengetés kézi erővel;
• Koronavírussal kapcsolatosa szórólapok kiosztása 70 év 

felettieknek.

Rendszeresen tartottunk fogadóórákat Lévai Dávid alpol-
gármester úrral és Elischer Imre képviselő úr társammal 
minden hónap első hétfőjén 17:00-18:00 között.
A rendszeres tájékoztatást fontos dolognak tartom, ezért a 
lakókörnyezetemben élő embereket személyesen tájékoz-
tattam minden hasznos információval, mivel nem min-
denki informálódik az internetes oldalakról.
Miután a koronavírus felütötte fejét hazánkban, törvény 
született arról, hogy képviselő testület tagjai nem jelen-
hettek meg és nem szavazhattak az üléseken. Itt nem állt 
meg a munka senkinek, de mégis lemondtunk a tiszelet-
díjunk 50%-áról amit a kialakult vírushelyzet kiadásaira 
fordítottunk. Ebben az időszakban segítettem idősebb 
embereknek a maszkokhoz jutáshoz és folyamatosan tá-
jékoztattam a környezetemben élőket.

Ha kérdésük van, keressenek bizalommal telefonon,  
e-mailben vagy szeptembertől a havi rendszerességgel 
megtartott fogadóóráinkon.

Csernákné Szoboszlai Szilvia
2014-től szolgálom a települést önkormányzati képviselő-
ként. Önök 2019-ben ismét bizalmat szavaztak nekem, 
melyet ezúton is nagyon köszönök. Az új ciklusban a Hu-
mánügyi Bizottság elnökhelyetteseként is dolgozom. 

Az eltelt egy évben olyan dolog történt mindannyiunk 
életében, melyet soha nem feledünk. Ebben a nehéz idő-
szakban önkéntes munkámmal még inkább közelebb 
kerültem a családokhoz, a városunkban lakókhoz, akik a 
vírus okozta fő probléma mellett saját problémáikat is el-
mondták. A települést járva személyesen is tapasztaltam, 
hogy városunk lakossága növekszik, sok az új lakó, akik 
nyitottak, érdeklődőek, segítőkészek. Év végén szokásom-
hoz híven részt vettem a rászoruló családok részére törté-
nő csomagok szétosztásában, így ezzel a csoporttal már 
többször találkoztam, de a vírushelyzet ideje alatt több 
olyan családot is megismertem, akik javaslatokat tettek, 
elmondták véleményüket, ötleteiket.

A legtöbb panasz az utak minőségére és a csapadékvíz 
elvezetés állapotának javítására érkezett, mely problémá-
val tisztában vagyok, hiszen napi szinten közlekedem a 
település utcáin. Ezt a problémát csak pályázati forrás-
ból fogjuk tudni orvosolni, tehát pályázunk, pályázunk, 
pályázunk. A pályázati lehetőségeket folyamatosan fi-
gyelemmel kísérem. Képviselői munkám kiterjed az elő-
terjesztések áttanulmányozására és ezáltal a megfelelő 
döntések meghozatalára is. 

20 éves közszolgálati és közéleti tapasztalatom igazolja, 
hogy a képviselő nem csak az esküje elmondásával vá-
lik képviselővé, hanem, ha a település érdekeit szem előtt 
tartva képviseli választóit, az őket érintő ügyekben. 
Köszönöm bizalmukat és a képviselői munkám támogatá-
sát! Ne feledjék, én Önökért vagyok!
Kívánok Önöknek nagyon jó egészséget!

Elischer Imre
Tisztelt Őrbottyáni Lakosok!
Ismételten köszönetet mondok a bizalmukért! Képviselői 
feladataim mellett a Kulturális és Sport Bizottság munká-
jában is részt veszek. Az elmúlt majdnem egy év nagyon 
mozgalmas és nehéz időszak volt. A téli időszakban a sí-
kosságmentesítésben szerzett tapasztalatomat  tudtam 
hasznosítani, és ezzel is a segíteni a GAMESZ munkáját. 
Igyekeztem feltérképezni a problémás útszakaszokat, to-
vábbá minél több információval ellátni a Gamesz veze-
tőjét és Polgármester urat. Üdülőövezeti lakosként az ott 
élők problémáit is igyekeztem képviselni az önkormány-
zatban.  Kezdeményeztem a Fürdő utcai fekvőrendőrök 
kihelyezését a biztonságos közlekedés érdekében, ami 
viszonylag gyorsan meg is valósult. Rendszeresen tartok  
fogadóórát Lévai Dávid alpolgármesterrel és Tóth Péter 
képviselőtársammal együtt. Sokféle problémával keres-
tek meg a település különböző pontjairól. Mindenkinek 
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megpróbáltam a lehető  legtöbbet segíteni, hogy közelebb 
kerüljünk a megoldásokhoz. A vírus elleni védekezésben 
is  felajánlottam minden segítséget, továbbá polgárőrként 
is szolgáltam a települést.

Sok még a tennivaló! A jövőben is szeretnék minél többet 
tenni azért, hogy megszolgáljam a bizalmat. Elérhetősé-
geim nyilvánosak, keressenek bátran!

Kiss László
Tisztelt Őrbottyániak!

A tavalyi választás után a képviselő-testület a tanácsnoki 
feladatokat bízta rám, továbbá a Pénzügyi és Településfej-
lesztési Bizottság tagjának is megválasztottak.

Az október végi alakuló ülést követően november elején 
tudtam elkezdeni a tanácsnoki hatáskörbe tartozó mun-
kát. Első lépésként, polgármester úr javaslatait figyelembe 
véve felállítottuk a Szerkesztő Bizottságot, mely az eddig 
megszokotthoz képest nagyobb létszámban működik.  A 
bizottság tagjai: Gállné Mezősi Szilvia jegyző, Sellyei-Osz-
vald Júlia újságíró, Szabó István Ferenc polgármester, Lé-
vai Dávid alpolgármester, Berze Lajos honlapüzemeltető 
és Kiss László István tanácsnok. Az újabb tagok behívá-
sával is szeretnénk a bizottság eredményességét növelni! 
Kitűztük a távlati célokat és megbeszéltük a közös munka 
menetét. A járványidőszakot leszámítva minden hónap-
ban tartunk szerkesztői ülést.

 Az önkormányzati újság, a város honlapja és a hivatalos 
Facebook-oldal áll rendelkezésünkre kommunikációs 
csatorna gyanánt. Folyamatosan és naprakészen igyek-
szünk működtetni  ezeket a felületeket, a honlapot fris-
síteni, az újságot olvasottabbá, kicsit könnyedebbé tenni,  
színesebb tartalmakkal, még több helyi érdekességgel 
úgy, hogy közben a lényeges közérdekű információk is 
eljussanak Önökhöz. Megbíztunk egy újságírót Sellyei- 
Oszvald Júlia személyében, aki interjúkkal, érdekes és 
tartalmas cikkekkel járul hozzá a Hírmondó megjelené-
séhez. Felvettem a kapcsolatot az Arteries Studio-val, akik 
az újság szerkesztését, nyomdai előkészítését végzik. 

A korábbiakhoz képest nagyobb hangsúlyt fektettünk ko-
runk egyik leggyorsabb, leghatékonyabb kommunikációs 
felületére, a Facebookra! A hivatalos Facebook-oldal üze-
meltetését polgármester úrral közösen átvettük, továbbá 
a polgármesteri hivatal titkárságának közreműködésével 
elkezdtük működtetni és folyamatos információkkal el-
látni a lakosságot, valamint válaszolni a felmerülő kérdé-
sekre.  

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságban Kollár 
Sándor elnök úrral és a bizottság többi tagjával együttmű-
ködve dolgoztam és igyekeztem javaslataimmal segíteni 
a közös munkát az eddig megvalósult és a betervezett fej-
lesztések kapcsán.

A járványidőszak alatt az Operatív Törzs tagjaként és ön-
kéntesként is végeztem a rám bízott feladatokat. Az el-
múlt közel egy évben is számos személyes megkeresést 
kaptam, a jövőben is számíthatnak rám, keressenek nyu-
godtan!

Kollár Sándor
Az elmúlt önkormányzati év a korábbiakhoz képest eddig 
igen rendhagyó volt. A Képviselő-testület a választások 
utáni megalakulással kezdte meg a munkát, ezen belül a 
Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnökeként a 
bizottság tagjaival megkezdtük a hatáskörünkbe tartozó 
feladatok ellátását. Ezek elsősorban a vagyonnyilatkozat 
tételi kötelezettség ellenőrzésével kapcsolatos eljárás 
lebonyolítása, a folyamatban lévő beruházások előkészí-
tése és a minden évben az egyik legjelentősebb feladat, a 
költségvetés tárgyalása. A költségvetés elfogadása után 
a járványügyi helyzet teljesen felülírta a hétköznapokat, 
bizonytalanná váltak a tervezett számok mind a bevételi, 
mind a kiadási oldalon. A rendkívüli korlátozások mellett 
a napi ügyek intézése nem állt meg. A Helyi Operatív Törzs 
tagjaként illetve online formában igyekeztem a döntések 
előkészítésében részt venni. Részt vettem azokon az elő-
készítő tárgyalásokon, egyeztetéseken, ahol a járványügyi 
helyzet miatt kialakult körülmények között a folyama-
tosan felmerülő feladatoknál döntéseket kellett hozni a 
polgármesternek. Lakossági megkeresések esetén  igye-
keztem az ügyek jellegétől függően segítséget nyújtani, és 
kérem, a jövőben is forduljanak hozzám bizalommal nyil-
vános elérhetőségeimen, vagy akár személyesen is.

Lehoczky István
Képviselői beszámoló 2019. november – 2020. augusztus
Az elmúlt időszakban minden képviselő-testületi ülésen 
részt vettem, az eseti informális egyeztetések jelentős ré-
szén jelen tudtam lenni. A Kulturális, Környezetvédelmi 
és Sport Bizottság elnökeként a bizottsági üléseket vezet-
tem. Emellett a Pénzügyi Bizottság tagjaként valamennyi  
ülésén jelen voltam. Új képviselőként elvégeztem a feladat 
ellátásához előírt képzést.

Egyeztetéseket kezdtem a helyi sportszervezetekkel (Gol-
den Muay Thai SE, Őrbottyáni Csapatok SE, Őrbottyáni KSE, 
Tökmag Focisuli SE), hogy fel tudjam mérni a szervezetek 
jelenlegi helyzetét és az együttműködési lehetőségeket, 
fejlesztési igényeket. Zöldhulladékkezelés kapcsán láto-
gatást tettünk polgármester úrral és Szabó Sándor külsős 
bizottsági taggal a ProfiKomp® Környezettechnika Zrt-nél, 
ahol megismerkedtünk egy korszerű komposztálási tech-
nológiával és egyeztettünk az együttműködés lehetőségé-
ről.

Részt vettem a 2020. évi rendezvények tervezésében, saj-
nos ezeket a terveket koronavírus járvány teljesen átírta.

A Vácrátóti Nemzeti Botanikus Kerttel kapcsolatépítésbe 
kezdtem, ennek eredményeként olyan növényekhez jutot-
tunk (és juthatunk a jövőben is), amik a Botanikus Kertben 
feleslegessé váltak, de köztereink díszítésére, szebbé téte-
lére alkalmasak. Most tulipánhagymákat kaptunk, melye-
ket ősszel szeretnénk majd elültetni.

Mivel a kapott feladat rendkívül széles területet ölel át, 
szeretném az egyeztetéseket folytatni a helyi szervezetek-
kel. Kérem, keressenek bizalommal!
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II. INTERJÚK
Repülj velünk szabadon - Interjú Nagy Balázzsal / Sellyei-Oszvald Júlia

„Repülj velünk szabadon” - ez a 
mottója a Ballooning4you utas-
repültetéssel foglalkozó cégnek. 
Ügyvezetőjükkel, Nagy Balázzsal 
beszélgettem, aki, pilótaszülők 
gyermekeként, három éves korá-
tól repül. Rögtön a hagyományos 
repülőgépekre asszociálunk, de 
Balázs hőlégballonnal repül sza-
badon. 

Magyarországon két cég foglalkozik üzletszerűen a hőlég-
ballonos utasrepültetéssel. Az egyik az Önök cége, amely…
2008-ban alakult, és a Ballooning4you nevet kapta. A Ma-
gyar Hőlégballonos Társaság története több, mint negyven 
éves, mi 2008 óta repülünk (pl. Őrbottyán felett is.) Több 
mint ezer óra repüléssel a háta mögött, nemzeti bajnok pi-
lótánk, nem utolsó sorban egyik mentorom, oktatóm; Ko-
necsni János, őrbottyáni lakos. Őrbottyánban van a raktá-
runk is, ahol eszközeinket tároljuk.

Mi a cég feladata?
Cégünk utasrepültetést végez. Ezalatt azt kell érteni, hogy 
bejelentkeznek nálunk az utasok, megvásárolnak egy be-
szálló kártyát, (amiből különböző típusúak vannak), majd 
egyeztetünk velük egy időpontot, és ha az időjárás engedi, 
akkor irány a repülés. Ez egyórás sétarepülést takar.
A hőlégballon egy irányíthatatlan légi járműnek minősül, 
ezért arra tud közlekedni, amerre a szél fúj. Minden ma-
gasságban eltérő a szélirány, a pilóta feladata, hogy meg-
találja azt a magasságot, ahol az általa kalkulált szélirány-
nyal el tudja érni azt a területet, ahol biztonsággal le tud 
szállni a hőlégballonnal.

Van lehetőség a hatvan percet megszakítani leszállással, 
ha az utas szeretné?
Nincs lehetőség, mivel ez nem egy repülő, ami oda száll, 
ahova kormányzom, hiszen itt van egy szélirány, szélse-
besség. Ha minden adat rendelkezésünkre áll, akkor a pi-
lóta ki tudja számolni a megfelelő felszállási helyet, és az 
alkalmas leszálló helyet is, hiszen tudja a haladási irányt. 
Teljesen az időjárás szeszélyeire vagyunk bízva. A szél-
irány útközben változhat, ilyenkor módosul a hatvan perc, 
mert egy alkalmas leszállópályára el kell jutni.  A szeles, 
esős idő eleve nem alkalmas a repülésre. Fontos, hogy ta-
lajközelben szélcsend legyen.

Mi tartozik az alkalmas leszállópálya fogalmába?
Mezők, legelők (ahol nincsenek állatok), kaszálók, rétek.

Milyen magasan repülhet a légballon?
Ezt az ICAO-térkép, Magyarország légiforgalmú térképe 
mutatja meg. Ezen be vannak jelölve a légihatóság által 
kiadott légterek. Ezek szabják meg a lehetséges repülési 

magasságot. Őrbottyán és térségében 1000 m magasságig 
lehet repülni. Gyakran tapasztaljuk, hogyha alacsonyab-
ban repülünk, a gyerekek kiszaladnak és boldogan inte-
getnek nekünk. Lovarda, tehenészet felett legalább 300 
méter magasságban repülünk. A földről nagyon nehéz 
megállapítani a hőlégballon valódi magasságát. Ha a há-
zak magasságában megfelelő éppen a széljárás, akkor le 
kell ereszkedjünk a lakóterületek fölé a biztonságos föl-
det érés céljából.  A légteret figyelembe véve Budapesttől 
északra van az a terület, ami alkalmas repülésre. Ezért re-
pülünk itt a környéken.

Milyen méretű eszközök közül lehet választani?
A kisebb méretű eszközeinket inkább romantikus repü-
lésekre használjuk. Van egy szív alakú hőlégballonunk, 
ebbe a pilótán kívül két fő fér el. A nagyobb eszközeink 
hat, nyolc, illetve tizenkét fővel szállhatnak fel. A tizenkét 
személyesben az utasok hármasával vannak csoportosít-
va.

Mely napszak a legalkalmasabb a repülésre?
Napkelte után egy órával, és napnyugta előtt egy órával. 
Közvetlen napkelte után tudunk felszállni, így fentről cso-
dálhatjuk a természet ébredését, a völgyekben még bent-
ragadt párát. Föntről úgy érzi az ember, mintha a felhőkön 
ugrándozna. Este láthatjuk a naplementét, amikor az ég 
vörösben, narancssárgában pompázik. Többezer utasunk 
volt eddig, és senki nem ment el tőlünk rossz szájízzel.
Szívesen részt veszünk olyan városi rendezvényeken, 
ahol tudunk kicsit jótékonykodni, vagy egy kis látványos-
ságot nyújtani.

Melyik „széljárás” hozta az ötletet, hogy Ön hőlégballonos 
utasrepültetéssel foglalkozzon?
Édesapám keze volt az a „széljárás” három éves koromban. 
Akkor repültem először Édesapámmal, és ez a szerelem 
azóta is tart. Első repülésem Győr mellett volt. Édesapám 
a hetvenes évek végén kezdett vitorlázó repülőn sportol-
ni, és a nyolcvanas években lett hőlégballon pilóta.  Ez az 
életforma magával sodort. Jelenleg kétféle feladatköröm 
van a cég életében. Az egyik, az  ügyvezetői szerepkör be-
töltése, másrészt pedig pilótaként funkcionálok.
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Salamon Történeti Club - Interjú

Mennyi pilótával dolgoznak együtt?
Három fix pilótával dolgozunk együtt. Vannak olyan piló-
táink is, akik mindezt polgári foglalkozás mellett végzik.

Hogy működik a hőlégballon?
A kosárban található üzemanyagtartályban propángáz 
van. Az üzemanyagtartály olyan, mint egy szódásszifon, 
egy cső lemegy az aljára és felveszi a folyadékot a palack-
ból. Ez egy csövön felmegy a gázégőbe, itt ég el a tiszta 
propán. Így a legnagyobb a hőértéke. Általánosságban 
80-90 Celsius-fok körül lebeg a ballon. Ha magasabbra 
akarunk szállni, akkor ezt a levegőt tovább kell hevíteni. 
Leszállásnál természetesen hűteni kell. Egy hőlégballon 
élettartama körülbelül négyszáz óra. 

Versenyeken szoktak részt venni?
Igen. Például szeptemberben lesz a Magyar Nemzeti Baj-
nokság Szegeden, ahol három pilótánk is megméretteti 
magát. Én magam is részt veszek ezen a versenyen, Édes-
apámnál leszek kisegítő navigátor. A hőlégballonos ver-
senyek négy-öt napos rendezvények, ahol napi két repü-
lés van betervezve, reggel és este. Minden repüléshez 3-4 
feladatot ír ki a versenyigazgató, amit minél pontosabban 
kell végrehajtani. A versenyek nagyon látványosak, hi-
szen egy nemzeti bajnokságon harminc, negyven hőlég-
ballon száll fel. A világbajnokságon akár száz hőlégballon 
is versenyez. Szakmai találkozókon is részt szoktunk 
venni, ahol még több tapasztalatot és tudást gyűjthetünk.

Mennyire mondható a hőlégballonozás csapatsportnak?
Abszolút csapatsport, hiszen a pilótának mindig vannak 
segítői. Tehát vannak segítő navigátorok, sofőr, aki az 
adott helyszínre szállítja az eszközöket, ott segíteni kell 
összeszerelni az eszközt, tartani a ballont stb.

Szezonálisan mely évszak kedvez a repülésnek?
Március 1-től október 30-ig terjedő időszakban működünk, 
mert mindenki úgy gondolja, hogy melegben kellemesebb 
repülni, de igazából a téli időszak a megfelelőbb a hőlég-
ballonozáshoz. Sokkal kiszámíthatóbb az időjárás és több 
időt lehet a levegőben tölteni. Egy januári hideg napon 
akár délben is fel lehet szállni. A köztudatban ez a sport 
a jó időt érinti, mi ehhez igazodtunk, így a tél a miénk, és 
akkor mi megyünk nyaralni. Együtt a csapattal az Alpok 
fölé. Január végén Ausztriában hőlégballonos találkozók 
vannak, amin a cég közösen vesz részt. A négy hónap pi-
henés alatt megcsináljuk a karbantartásokat, felkészítjük 
az eszközöket a következő szezonra.

Legszebb repülését hova köti?
Az Alpokhoz. Magyarországon a kedvenc helyem a nóg-
rádi és a balatoni régió. A nógrádi régióban mindent pára 
borít reggelente, olyan mintha habszivacsokon repülnék. 
Fönt nincs sebességérzés, se térérzet. Vonzza a tekinte-
tet a horizont, és így se tér-, se sebességérzete nincs az 
embernek.  Néma csendben állok a kosárban, és gyönyör-
ködöm a kilátásban. Ott fönt minden megszűnik, tér, idő, 
minden gondját elfelejti az ember. 

/ Sellyei-Oszvald Júlia

Lebek Péter a Salamon Történel-
mi Club vezetője több, mint ne-
gyed évszázad után átadja a sta-
fétabotot fiának: Lebek Bencének. 
Apáról fiúra száll a hagyomány. 
Régen ez természetes volt, ma-
napság már kevésbé. Éppen ezért 
figyelemreméltó az effajta igye-
kezet. Nem csak hobbijukat te-
kintve azonos az ízlésük, hanem 
foglalkozásuk is azonos. Mind-
ketten gépészmérnökök, csak Pé-
ter még könyvelő is hozzá. Ugor-
junk vissza a történelemben, a 
XIV. századba, hiszen a Salamon 
Történelmi Club ezt a kort jeleníti 
meg.

Hol találkozott először a haditornával?
P: A Műszaki Egyetemen végeztem, és ott találkoztam egy 
középkori haditorna clubbal. Zrínyi Miklós Haditorna Club 
volt a neve. A mozgás szépsége fogott meg a haditornában. 
A középkori kódexekben ábrázolt mozgáskultúrát próbál-
tuk rekonstruálni. Választottunk egy történelmi kort, az 
Anjou-kort. Könyvekből néztük ki, milyen is lehetett ab-
ban az időben az öltözék. Címerkutatók elmagyarázták, 

milyenek lehettek a címerek. A címereket felhasználva 
kitaláltunk embereket, akiket különféle karakterekkel 
ruháztunk fel, és valós nemzetségek, családok neveivel 
láttunk el. 

Hogy lett ebből Salamon Történelmi Club?
P: 1991-ben megalakult a Szt. György Lovagrend, melynek 
alapító tagja vagyok. Lassan túlnőtte magát a Lovagrend, 
és 1993-ban megalakult a Salamon Történelmi Club.

Mely rendezvényeken lépnek fel?
P: Legnagyobb rendezvényünk a Visegrádi Palotajátékok. 
Említésre méltók még: 

-Savaria Fesztivál Szombathelyen
-Tatai Várjátékok
-Diósgyőri Várjátékok
-Szigligeti Várjátékok
-Nagyszakácsiban a királyi szakácsok nyomdokán jártunk.
Külföldre is eljutottunk: Olaszországba többször meghív-
tak bennünket, de Ausztriában, Svédországban is jártunk.
Állandó fellépéseink a Visegrádi Palotajátékok, nagysza-
kácsi, veresegyházi rendezvényeken is többször meg-
mutattuk már magunkat. Mivel a Magyar Huszár és Ka-
tonai Szövetségnek az alelnöke voltam egy időben, így a 
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Nemzeti Vágtán nem egyszer volt lehetősége a csapatnak 
megmutatni, mit tud. 2012-ben megkaptam a Magyar Hon-
védelemért „c” kitűntetést, melyet Simicskó István or-
szággyűlési képviselő, harcművész adott át.

Miből áll az öltözékük?
B: Hiteles felszereléseket próbálunk összeállítani, hiszen 
történelmi hadi mozgáskultúrát elevenítünk meg korhű 
öltözékben, páncélzatban. Először két-három réteg textilt 
veszünk magunkra, gyakran rákerül egy vastagon kitö-
mött fegyverkabát, erre jön egy láncing. Ezt még fedheti 
páncélzat. Kezek, lábak páncélban. Fegyverekkel együtt 
az öltözék 36 kg.

Többrétű a fegyverek használata?
B: Közép-Európában többrétű a fegyverek használata, 
nyugaton viszont a lovassághoz nem volt köthető az íjak, 
nyilak használata a hadviselésben.
A XIV. században rövid kardokat, hosszú kardokat, buzo-
gányokat , lándzsákat, bárdokat, tőröket használtak. Ezen 
felül távolra ható fegyvereket.

Honnan szerzik be a használati tárgyakat?
P: A kardokat, pajzsokat mi készítjük. Az íjat nem, mert az 
speciális szaktudást igényel.

Fölvázolná egy átlagos edzés menetét?
B: Az első félidőben intenzív erőnléti edzést tartunk. 
Mind az erőnlétre, mind a cardiora hangsúlyt fektetünk. 
Lovagként fontos, hogy az ember elbírja a saját felszerelé-
sének a súlyát. A másik ütés 
erejét úgy kell fogadni, hogy 
azt vissza is tudja adni. Ezt 
hosszú órákon keresztül kell 
elviselni. Az egész napos 
fesztiválokon könnyített fel-
szerelést öltünk magunkra. 
A napi folyadékszükséglet 
háromszorosát kell bevinni a 
szervezetbe.
Az edzés második felében 
technikai rész következik. 
Az alapvető vívótechnikákat 
és formagyakorlatokat ekkor ismételjük. A fiataloknál ki 
kell alakítani a megfelelő mozgáskoordinációt. Gyakran 
alkalmazunk különböző gáncsokat, dobásokat, ezért fon-
tos, hogy biztonságosan tudjanak esni.
Ehhez a sporthoz szükség van állóképességre, ezért 14 év 
alatt nem ajánljuk.
Heti két alkalommal edzünk: kedden és csütörtökön  
19:00-21:00 között. Télen Veresen az Innovációs központ-
ban, nyáron Őrbottyánban az új focipályán.

Mi a csoport összetétele?
B: Legfiatalabb tagunk 14, legidősebb 33 éves. Az edzést 
hárman vezetjük, mindhárman Őrbottyániak vagyunk.

- Bos Barnabás (28 év): Nagy tudója a rövid kard-pajzs kom-
binációja használatának. Az erőnléti edzéseket ő viszi.

- Csík János (32 év): Szálfegyverek használata, lándzsa,  
alabárd az eszköze.

- Lebek Bence (25 év): Hozzám a hosszú kard-technikák áll-
nak közel. Nemrégiben elkezdtem szablyával foglalkozni.

A XIV. században mik voltak az étkezési szokások?
B: A köznép étrendjének alapja kásából állt. A gabona min-
dig is elérhető volt. Köles, rozs, árpa. Kovásztalan kenyeret 
ettek. A bor fogyasztása is más volt. A bornak nem volt 
ideje száraz borrá válni, mert hamarabb megitták. A hú-
sokat tekintve is eltérő volt a fogyasztás. A szárnyas hús 
fogyasztása kiváltságnak számított. Inkább vadakat fo-
gyasztottak: vadnyúl, vadmadarak, vaddisznó, őz, szarvas.

A hadikultúrán kívül mást is megjelenítenek?
P: A hadikultúra a bázis, de történelmi tábori képet is meg 
tudunk eleveníteni. Ez néhány sátrat, illetve tábori kony-
hát foglal magába. Ilyenkor szoktunk főzni is.

Mit kellett tudnia régen egy lovagnak?
P: Tudnia kellett verselnie, valamilyen hangszeren játsza-
nia. A hölgyek tisztelete alapvető elvárás volt. A Salamon 
Történelmi Club tagjainak ismerni kell az Árpád-házi ki-
rályokat. Bizonyos lovagi erényeket is illik tudni.

Gyermekkorában részt vett más csapatban, ami előkészí-
tette már azt az utat, amin most jár?
B: Hosszabb ideig voltam cserkész itt Őrbottyánban.  
A cserkészet meghatározó része volt az életemnek. Sajná-
lom, hogy egy idő után nem tudtam elég időt szentelni a 

cserkészetnek. Jó alap volt, 
amire tudok építkezni.

Sokoldalúsága miben mutat-
kozik még meg?
B: Gitározom, furulyázom, du-
dán játszom, mandolinozok, 
és legújabban lanton játszom. 
Az egyik zenekarnak főem-
bere vagyok.

Bence, Édesapja után nehéz 
átvenni a csapat irányítását?
B: Is-is. Édesapám minőségben és emberként felállította a 
mércét. Mindezt tiszteletben tartom, és próbálom követni. 
A csapatban a mozgáskultúrát és a mozdulatok precizítá-
sát mérvadónak tekintem az Ő munkásságából. Ezt sze-
retném tovább vinni, fejleszteni, és egy történelmi tábor-
képet létrehozni.

Péter, úgy tűnik, a családból kerül ki az Ön utódja?
P: Büszkeséggel tölt el, hogy ilyen magas szinten műveli  
a haditornát. Amikor Bence bekerült a csapatba, 13 éves 
volt. A többi csapattársa 17-18 évesek voltak. Több volt az 
elvárásom felé, hiszen ő volt az edzőnek a fia. Azóta eltelt 
12 év. Az utóbbi időben elfogadták Bencét vezetőnek. Köz-
rejátszik a cserkészet, a vívótudás, a kiállás. Képes arra, 
hogy vezető egyéniség legyen, és átvegye a stafétabotot. 
Én nyugodt vagyok.
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Hazatérnek / PR-cikk

Őrbottyáni Barátság Horgász Egyesület gyermek horgászversenye
Az Őrbottyáni Barátság Horgász Egyesület az önkormány-
zattal karöltve szombaton, a hagyományoknak megfelelő-
en, a gyerekeknek rendezett horgászversenyt, melyre Sza-
bó István, Őrbottyán polgármestere is kilátogatott.

Több, mint ötven 14 év alatti gyermek választotta hétvégi 
programnak a versenyt, mely az egész család számára él-
ménydús kikapcsolódást nyújtott.

Horgász egyesületünk és az Önkormányzat együttes cél-
ja, hogy azon programokat  népszerűsítése, amelyekkel a 
természet szeretetére és a környezetvédelemre hívja fel a 

figyelmet. A verseny célja a horgászsport népszerűsítése, 
a közösségi összetartozás erősítése volt, így nem a számí-
tógép előtt ültek a gyerekek, hanem ismerkedtek a termé-
szettel, és a jó levegőn az egész család együtt örült a kifo-
gott zsákmánynak.

Örömmel láttuk, hogy mennyire izgatottak voltak a reggeli 
névsorolvasásnál, és ezután  mindenki sietett a számára 
legszimpatikusabb helyet kiválasztani. A versenyre ne-
vezési díj nem volt. Szombat reggel 7:00-kor kezdődött és 
11:30-ig mutathatták meg a kis horgászok,  hogy meeeeko-
ra halat tudtak fogni.

Szeptemberben új sportlétesítmény nyílik 
Őrbottyánban; az Ilyés Gyula Sportiskola.

Az új intézmény fenntartója a Veresi Küzdősport Egye-
sület, ami 2006-ban, 14 éve alakult. Célja a minőségi 
sportoktatás a Veresi Kistérségben. Az elmúlt közel 
másfél évtizedben rengeteg gyermek nőtt fel az Egyesü-
let falai között. Sokan szerették meg a mozgást, a fizikai 
aktivitást, a rendszeres testedzést, sokakat segítettek 
sikerre a versenyeken már az óvodás kortól egészen a 
szenior korosztályig. A versenyzés nálunk opció, ennek 
ellenére – vagy éppen emiatt – az elmúlt tizennégy év-
ben közel 1500 érmet nyertek, melynek majdnem a fele 
aranyérem! Világ- és Európa-bajnokságokról 59 érmünk 
van, amiből 44 arany! 86 Országos Bajnok-i címet gyűj-
töttek az elmúlt években.

Nagy hangsúlyt fektetnek a mentális képzésre, hogy  
tanítványaik testben és fejben is rendben legyenek. 
Rengeteg újításuk, innovációjuk van, melyek ma már 
szinte mindegyike országos méreteket öltött. Bátran 
mondhatjuk, hogy térségünk egyik legeredményesebb, 
iránymutató egyesülete, amely most új néven, a régi ér-
tékek mentén dolgozik tovább.

A névadó elnök Ilyés Gyula, aki feleségével, Ilyés-Du- 
becz Dorottyával 14 évvel ezelőtt nagyot álmodott, és 
lépésről lépésre valósították meg elképzeléseiket, cél-
jaikat. Több, mint 15 éve élnek Őrbottyánban. És most 
eljött az idő, hogy szeretett Egyesületüket, a Veresi Küz-
dősport Egyesületet is hazaköltöztessék. Az új termük 
neve ILYÉS GYULA SPORTISKOLA, a Rákóczi Ferenc út 
113-ban, a „régi” Központi Óvoda épületében, közvetle-

nül a Kvassay Jenő Általános Iskola mellett.
És nézzük kivel, mivel, milyen foglalkozásokkal nyit-
nak nálunk szeptember elején:

Az intézmény vezetője Ilyés Gyula VI. DAN-os 
judomester, pszichológus, sport-coach, medi-
átor.

Vezető edző Gaál Bendegúz, feketeöves judoedző, alapí-
tás óta Egyesületünk tagja, versenyzője. 

• judo  – több csoportban, életkor és tudás szerinti 
bontásban

• uKIDo – óvodáskorú gyermekek mozgásfejlesztése 
judos alapokon

• sumo
• Cross Training – funkcionális erőedzés, melyet 

Ilyés Gyula több, mint 10 éve oktat a Fitness Aka-
démián

Szükség szerint elérhető lesz gyógypedagógiai tanács-
adás, coaching és sport – coaching, mentális képzés 
és szupervízió. Ezeket a tevékenységeket Ilyés-Dubecz 
Dorottya coach, senior szupervízor, gyógypedagógus, 
mediátor, képi kifejezéspszichológiai szaktanácsadó 
végzi.

Már a belépőjük is nagyon ígéretes: terveik szerint az 
eddiginél csak jobb, csak több lehet, hiszen otthonuk-
tól, Őrbottyántól minden segítséget megkaptak! Több 
edzővel kezdik meg a munkát, ígéretük szerint olimpiai 
érmeseket, válogatott sportolókat látnak majd vendégül.

Üdvözlet Őrbottyánban kedves Ilyés Gyula Sportiskola, 
jó, hogy hazatértetek!
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A vadásztársaság ismertetője
Tisztelt Lakosság!

Az elmúlt időszakban számos jelzés érkezett egyesületünk irányába, kérve segítségünket, tanácsunkat, mely szerint 
megszaporodtak városunkban a vörösróka észlelések száma a lakott területen. Az adatok alapján valóban kijelenthetjük, 
hogy Magyarországon a vörösrókák egyedszáma jelentősen emelkedett. Ennek több oka is van. Az egyik jellemző ok, 
hogy hosszú évek óta az emberek és háziállatok biztonsága érdekében az illetékes hatóság olyan döntést hozott, hogy 
meghatározott időnként, olyan csalétekbe helyezett oltóanyagot helyeznek el a külterületeken, amit a róka előszeretettel 
elfogyaszt és immunissá válik a veszettségre.

Az immunitás ellenőrzéseként pedig a vadásztársaságok kötelesek meghatározott példányt elejteni és átadni a NÉBIH 
irányába. Az eredmények azt mutatják, hogy az állomány jelentős részében kialakul az immunitás, ezzel a veszettség, 
mint a rókák egyik meghatározó természetes szelekciója megszűnik.

Vannak olyan példányok, melyek házak között nőnek fel, megszokva a külső hatásokat, óvatlanabbá válnak, akár nappal 
is mutatkoznak, bár nem ez a jellemző. Gondoljunk csak a nagyvárosokban a járókelők között sétáló galambokra, ami a 
vidéki falvakban vagy kisvárosokban kevésbé jellemző.

Mit tesz meg egyesületünk annak érdekében, hogy a rókák egyedszámát csök-
kentse? 
A róka egész évben lőhető vadfaj, ezért a vadászterületen megkíséreljük a le-
hető legtöbb példányt elejteni. A gyérítés egyébként nem kizárólag önkéntes 
vállalás részünkről, hanem hatósági előírás is. Az elejtéseket a szükséges és 
előírt ellenőrizhető módon dokumentáljuk. A vadászatra jogosult számára  
a lőfegyverrel történő gyérítés csak szigorú hatósági engedély birtokában,  
a biztonsági előírások maradéktalan betartása mellett lehetséges. A rókák  

mérgezése, illetve “csapóvassal” történő elfogása tilos! A rókákkal kapcsolatosan hasznos és hiteles információk  
találhatók a www.veszettsegmentesites.hu honlapon is, amit ajánlok minden rókával kapcsolatosan érdeklődő számára. 
Ennek a cikknek a kibővített, részletesebb változata a www.orbottyan.hu oldalon megtalálható.

Tisztelettel: 
Csendes Csaba / Nádler Herbert Vadásztársaság, ügyvezető

Pablo Escobar bérgyilkosa voltam / John Jairo Velasquez - Maritza Neila Wills Fontecha

Jhon Jairo Velasquez, más néven Popeye, a kolumbiai drogbáró, Pablo Escobar bérgyilkosainak a fő-
nöke. Kétszázötvenhét ember megölését, és további háromezerének a megszervezését vallotta be. Hu-
szonkét évet töltött börtönben. Néhány év szabadság után újra letartóztatták. Önéletrajza különleges 
betekintést ad a Narcos c. nagysikerű tv-sorozat révén is megismert Pablo Escobar és a Medellin kar-
tell legbelső világába, úgy, ahogy még soha senki.
Csak 18 év felett ajánlott!
bookline.hu

Tavaszi zsongás / Katie Fforde

   Új évszak, új kezdet...
Gilly egy barátságos kis panziót üzemeltet hőn szeretett családi otthonában, amelytől a világ min-
den kincséért sem válna meg. Vagy mégis? Mert amikor megismerkedik a jóképű ingatlanügynökkel, 
Leóval, elgondolkodik rajta, hogy talán mégsem olyan rossz ötlet az eladás. Eközben a lánya életébe 
is mintha beköszöntene a szerelem. Helena, a szépséges textíliák varázslatos kezű mestere, egyre bi-
zalmasabb viszonyba kerül új főbérlőjével, Jagóval, aki felajánlja, hogy segít neki a közelgő kézműves-
vásáron. Elvégre a barátok segítenek egymásnak, és ők csak barátok. Vagy ez már több barátságnál? 

A tavaszi zsongás közepette Helena és Gilly is felteszi magának a kérdést: Talán ez lesz a „nagy” szerelem, és boldogan 
élnek, míg meg nem halnak?
bookline.hu

/ Takács-Sánta Ágnes
IV. KÖNYVAJÁNLÓ, MEGHÍVÓK
Könyvajánló a Városi Könyvtár állományából
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Őrbottyáni Hírmondó 2020. szeptember

Mackógyógytorna hanyagtartás ellen / Kovács Andrea

A „Mackógyógytorna hanyagtartás ellen„ című könyvben gyógytornászok által összeállított 120 
oldalon közel 100 gyakorlat található, amelyek érdekesek, játékosak és nem igényelnek speciális 
gyógytorna eszközöket. A könyvben 4x14 gyakorlatos edzésprogramot találunk, illusztrálással és 
részletes magyarázattal. A „Mackógyógytorna hanyagtartás” ellen című könyvet főleg olyan, 5-15 
éves kor közötti gyermekeknek ajánljuk,
• akiknél hanyagtartást diagnosztizáltak,
• akik hajlamosak a hanyagtartásra, illetve
• akik szeretnék megelőzni a hanyagtartás kialakulását.

bookline.hu

Danny Tooty kalandjai - Meglógott a pókom! / D. Tooty

Valami roppant rettenetes dolog történt! Annyira borzasztó, hogy szinte el sem tudom mondani. De 
azért megpróbálom. Sybil eltűnt! (Na, nem a nővérem, Sibble. Ha ő tűnne el, fel lennék dobva. Tökre.) 
Az én gyönyörű, nyolclábú góliát madárpókom, Sybil tűnt el. De ha van ember, aki a végére járhat  
ennek a borzalomnak, az én vagyok, Danny Tooty szuperhős, helyi híresség és zseniális kapus.
bookline.hu

Rupáner-konyha 3. - Legújabb bögrés kedvencek / Rupáner-Gallé Margó

Egyszerű és finom - ezzel a két szóval vált a bögrés sikerreceptek legnépszerűbb gasztrobloggerévé 
és szakácskönyvírójává Rupáner-Gallé Margó. 
A Rupáner-konyha sorozat 3. kötetének első receptjei a karácsonyi asztalra valók, de emellett felso-
rakoznak a „Házilag még finomabb”-receptek is, a változatos és expressz tízórai és uzsonnaötletek,  
a pofonegyszerű sütemények, valamint a hétköznapi ételek gyors és ízletes bögrés változatai..
bookline.hu

Őrbottyán Város Önkormányzata szeretettel meghívja 
Önt és  kedves családját 2020. szeptember 20-án 

(vasárnap) 14 órakor az új Egészségház
átadó ünnepségére. 

(Őrbottyán, Szent István utca 33-39.)

A részletes program honlapunkon, illetve Facebook-old-
alunkon lesz elérhető, a szervezők a programváltozás 

jogát fenntartják!



12
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Nem kommunális hulladéktípusok kezelése / 2. rész
/ Lévai Dávid alpolgármester

Építési törmelékek
A háztartási bontásból, építkezésből származó törmeléke-
ket (beton, tégla, csempe stb.) kis mennyiségben a Hulla-
dékkezelő Központban tudják átvenni, ahol a hulladékle-
rakókra kerül elhelyezésre.

Inert (bontási) hulladék
Csak térítés ellenében rakható le a  hulladékgyűjtő köz-
pontban: 10.688 Ft / m3. 
Leadható mennyiség: max. 1 m3 (kb. 1200 kg)

Zöldhulladék
Parkok, kertek hulladéka: falevél, elpusztult növények 
maradványa, gyomok, fűkaszálék, nyesedékek, gallyak, 
ágak összekötegelve, 1 m-nél nem hosszabb, 6 cm-nél nem 
vastagabb.
A zöldhulladékot tavasztól őszig, április 1. és november 30. 
között szállítják el a lakóingatlanoktól, a  gyűjtési naptá-
rakban megjelölt dátumokon.
A zöldhulladék kihelyezhető az értékesítési partnereknél 
beszerezhető 110 literes biozsákban. Az 1 méternél nem 
hosszabb, max. 6 mm átmérőjű ágakat összekötegelve is 
elszállítják.
Nagy mennyiségű zöldhulladék esetén az ingatlan tulaj-
donosa  saját zöld hulladékát komposztáló telephelyükre 
szállíthatja  be, ebben az esetben azonban kezelési-ártal-
matlanítási díjat számítanak fel.
Az elszállításra  szánt, bezsákolt, illetve kötegelt zöldhul-
ladékot a saját ingatlan elé, az úttól 1-2 méterre kell kihe-
lyezni a szállítási napot megelőző este, vagy a megjelölt 
nap reggel 6:00-ig! Ügyeljen rá, hogy a  gyűjtőzsák össze-
fogható legyen.
A Zöld Híd Nonprofit Zrt. zöldhulladékokból hulladékkeze-
lő központjaiban található komposztálótelepeinken jó mi-
nőségű komposztot állítanak elő, amelyet értékesítenek is.

Elektronikai hulladék
Évente kétszer gyűjtőponti átvétel az Őrbottyán, Csap és 
Domb utcai közterületekkel határolt területen.
Háztartási gépek (fajtánként max. 1 db): mikró, konyhai 
robotgép, hajszárító, hűtő, mosógép, mosogatógép. 
Távközlési eszközök: telefon, mobiltelefon, szórakoztató 
elektronikai cikkek: laptop, számítógép-alkatrész, tévé, 
rádió, tablet, barkácsgépek.
Azon elektronikai és elektromos berendezések, amelyek 
szétszerelésre kerültek, és elektromos vagy elektronikai 
alkatrészeiket eltávolították (üres készülékház), már nem 
minősülnek elektronikai vagy elektromos hulladéknak, 
ezért a gyűjtőponton történő átvételét megtagadják!

Veszélyes hulladék
Évente egyszer kerül sor Településünkön egy kialakított 
gyűjtőponti átvétel az Őrbottyán, Csap és Domb utcai köz-
területekkel határolt területen. A  gyűjtés során leadható 
veszélyes hulladékok: a  vegyszeres, olajjal szennyezett 
hulladékok, fáradt olaj, elhasznált sütőolaj, ragasztó-, fes-
ték-, gyógyszermaradványok, szárazelemek, elromlott 
elektronikai cikkek, akkumulátorok, fénycsövek, izzók, 
tintapatronok.
Gyűjthetjük a  veszélyes hulladékot erősebb zsákokban 
vagy akár hordókban is. (A  tárolóeszköz megválasztá-
sa a veszélyes hulladék fajtájától és összetételétől is függ.) 
Egyéb hulladékok átvétele üzletekben is történhet!

Fénycsövek
A  fénycsöveket nagyáruházakban, villanyszerelési bol-
tokban le lehet adni.

Sütőzsiradék
Az elhasznált sütőzsiradékot a  MOL-töltőállomások több 
száz ponton az országban visszaveszik. A használt olajból 
biodízel üzemanyag készül. Minden liter külön gyűjtött és 
leadott olajjal ezerszer annyi tiszta  vizet mentünk meg. 
A sütőzsiradékot az önkormányzat udvarán is begyűjtjük.

CD, DVD
A feleslegessé vált CD, DVD-adathordozókat külön gyűjtő-
pontokon adhatjuk le (pl. a Media Markt üzletekben).

Gyógyszerek
A  lejárt vagy feleslegessé vált gyógyszereket se dobjuk 
ki az otthoni szeméttárolóba! 2006. január 1-től minden 
gyógyszertárban átveszik tőlünk a szakemberek a hulla-
dékot, és megfelelő tároló edényekbe helyezik, ahonnan 
a koordináló szervezet ártalmatlanítás céljából a hulladé-
kégetőbe szállítja.

Elektronikai hulladékok
Az elektronikai berendezések, akkumulátorok és hulla-
dékok szeméttárolóba, illetve lomtalanításkor utcára  he-
lyezése szintén helytelen. 2005. augusztus 13. óta,  ha  új 
készüléket vásárolunk, a  vásárlás helyén kötelezően, 
díjmentesen visszaveszik régi, már feleslegessé vált ké-
szülékünket. A  hulladékok gyártóhoz történő visszajut-
tatása  további hasznosítás, illetve ártalmatlanítás szem-
pontjából jelentős.

Használt elemek
Sok helyen visszaveszik a  már lemerült, elhasznált ele-
meket. 
Őrbottyánban a  következő helyeken lehet leadni a  hasz-

V. TÁJÉKOZTATÓK
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Magyar Posta Őrbottyán - tájékoztató

A szolgáltatóhely nyitvatartása

Hétfő Kedd Szerda Csütörtök Péntek Szombat Vasárnap

08:00-12:00 
12:30-18:00

08:00-12:00 
12:30-16:00

08:00-12:00 
12:30-16:00

08:00-12:00 
12:30-16:00

08:00-12:00 
12:30-14:00 Zárva Zárva

Tájékoztatom, hogy Őrbottyán posta nyitvatartása módosul az alábbiak szerint 2020. szeptember 1-jétől:

nált elemeket a  www.rebat.hu vagy a wwww.relem.hu 
adatbázisa alapján:
51. sz. Coop ABC 
Cím: 2162 Őrbottyán, Rákóczi u. 165.
ARO ABC 
Cím: 2162 Őrbottyán, Rákóczi út 159.

Margaréta Óvoda 
Cím: 2162 Őrbottyán, Óvoda utca 1.
Mezei CBA üzlet 
Cím: 2162 Őrbottyán, Rákóczi út 128.

Tisztelt Érdeklődők!

Terembérlés az I. sz. Művelődési Házban. A művelődési ház – alapfeladatai ellátásának sérelme nélkül –  a helyiségét 
bérbe adja. A helyiség mérete 84 m2, 120 fő befogadására alkalmas. Az intézmény helyiségeinek bérbeadási szabályzata 
alapján a helyiség bérletét írásbeli kérelem benyújtásával lehet kérelmezni. A kérelmet nagy rendezvény (bál, esküvő 
stb.) megtartása esetén legalább 30 nappal, kisebb program, összejövetel esetében legalább 15 nappal az igénybevétel 
előtt kell az intézményvezetőnek benyújtani. A kérelem engedélyezéséről az intézményvezető dönt. Érdeklődni, időpon-
tot egyeztetni a Művelődési Ház elérhetőségein (muvhazkonyv@gmail.com, +36-28/360-389) lehet.

Részletesebben tájékozódhat az intézmény helyiségeinek bérbeadási szabályzatáról, a bérlés folyamatáról, feltételeiről 
a Művelődési Ház honlapján (www.orbottyanimuvelodesihazeskonyvtar.hu) a Művelődési Ház / Terembérlés fül alatt.

Tisztelt Adózóink! 
A helyi adók (építményadó, telekadó, magánszemélyek 
kommunális adója, helyi iparűzési adó), valamint a gép-
járműadó második félévre esedékes összegét 2020. szep-
tember 15. napjáig fizethetik meg pótlékmentesen. Az adó 
késedelmes megfizetése esetén az esedékesség napját kö-
vető naptól (2020.09.16.), mint kezdőnaptól késedelmi pót-
lékot kell fizetni. Az adóhatóság külön döntés meghozatala 
nélkül felszámítja, és az adószámlán előírja a késedelmi 
pótlékot.
Önkormányzati Adóhatóságunk február végén valameny-
nyi adózó részére megküldte az adószámla kivonatot, mely 
tartalmazta az I. és II. félévi fizetési kötelezettséget, vala-
mint a befizetés teljesítéséhez mellékeltük az egész évre 
vonatkozó csekkeket.
A fizetési kötelezettségeket az egyenlegértesítőben meg-
adott számlákra és számlaszámokra kell megfizetni az 
érintett adózónak. A pénzforgalmi számlanyitásra kötele-
zett adózó a fizetési kötelezettségét belföldi pénzforgalmi 
számlájáról történő átutalással, pénzforgalmi számlanyi-
tásra nem kötelezett adózó a fizetési kötelezettségét bel-
földi fizetési számlájáról történő átutalással vagy kész-
pénz-átutalási megbízással (csekk) köteles teljesíteni. 

Új elektronikus fizetési lehetőség 
Az önkormányzati ASP-rendszer továbbfejlesztése ered-
ményeként Őrbottyán Város Önkormányzatánál beveze-
tésre került az ASP Elektronikus Fizetési Szolgáltatás (to-

vábbiakban: ASP e-fizetés), mely elérhetővé teszi az Önök 
számára az adó-, díj- és illetékfizetési kötelezettségek on-
line lekérdezését és befizetését.

Az E-Önkormányzat portálra (https://ohp-20.asp.lgov.hu/
nyitolap) történő bejelentkezést követően az adózó Őrboty-
tyán Város Önkormányzata adóhatóságához tartozó adó-
kötelezettségét elektronikus úton teljesítheti, az interne-
ten keresztüli bankkártyás fizetés segítségével.

Az Elektronikus Fizetési szolgáltatás igénybevételéhez 
KAÜ-bejelentkezés (pl. ügyfélkapus azonosító) szükséges 
és egy tranzakcióval akár több adószámlán fennálló tarto-
zás is befizethető.

Felhívjuk figyelmüket, hogy a sikeres fizetéseket követően 
a bankok által küldött visszaigazoló SMS tartalmára nincs 
ráhatásunk. Az SMS-ben esetlegesen előforduló Budapest 
városnév a Magyar Államkincstár székhelyére utal, nem a 
kedvezményezett önkormányzatra!

Amennyiben nem rendelkezik a második félévi teljesítés-
hez szükséges készpénz-átutalási megbízással (csekk), 
úgy azt telefonon, e-mailben, illetve ügyfélfogadási időben 
személyesen az Adócsoportnál kérheti.

Köszönjük, hogy befizetett adójával hozzájárul Őrbottyán 
Város fejlődéséhez!

Terembérlési lehetőség a művelődési házban

Tájékoztató a helyi adókról
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Legyenek a pénzügyei egy
kézben!

Tudta, hogy akár 280.000 Ft
adókedvezményt vehet
igénybe minden évben?

Adókedvezmények | Állami támogatások | Megtakarítások

Forgács László - Pénzügyi Specialista

forgacs.laszlo.1988@gmail.com

+ 06 30 / 329 48 40

Dr. Nagy Ferenc - állatorvos
Őrbottyán, Fő út 81  I Telefon: +36 30 935 46 15
Telefonos ügyelet reggel 6-tól este 10-ig
honlap: www.allatrehabilitacio.hu

Rendelési idő:
Hétfőtől - Péntekig   de. 8:30-10:00 
       du. 17:00-19:00

Kedvezményes oltások, betegállat kezelések, 
diagnosztikai vizsgálatok, műtétek, rehabilitációs kezelés

JELZŐRENDSZERES HÁZI SEGÍTSÉGNYÚJTÁS - 
IGÉNYFELMÉRŐ 
„A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás a saját 
otthonukban élő, egészségi állapotuk és szociális 
helyzetük miatt rászoruló, a segélyhívó készülék megfelelő 
használatára képes időskorú vagy fogyatékos személyek, 
illetve pszichiátriai betegek részére az önálló életvitel 
fenntartása mellett felmerülő krízishelyzetek elhárítása 
céljából nyújtott ellátás.” 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. 
évi III. törvény 65. §-a szabályozza az igénybevétel 
alapvető feltételeit. 

A szolgáltatás térítési díj fizetése mellett vehető igénybe, 
melynek mértéke a jövedelem maximum 2%-a havonta. 

Az Őrbottyáni Segítő Kéz Szociális Szolgálat jelen 
igényfelmérés segítségével készül megalapozni az új, 
bevezetendő szolgáltatást. 

Amennyiben úgy gondolja, hogy a szolgáltatás 
bevezetésekor igénybe kívánja venni a jelzőrendszeres 
házi segítségnyújtás szolgáltatást, úgy kérjük, a mellékelt 
nyilatkozatot kitöltve, juttassa el az Őrbottyáni Segítő Kéz 
Szociális Szolgálathoz (2162 Őrbottyán, Fő út 101.). 

Bővebb információ a 28/360262-as telefonszámon 
kérhető. 

 

IGÉNYFELMÉRŐ NYILATKOZAT - JELZŐRENDSZERES HÁZI 
SEGÍTSÉGNYÚJTÁS 

(VISSZAKÜLDENDŐ 2020. SZEPTEMBER 30-IG!) 

 

Igénybevevő neve: …………………………… 

Igénybevevő címe: …………………………… 

Igénybevevő telefonszáma: ………………… 
 

Jelen nyilatkozat aláírásával vállalom, hogy a 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtás szolgáltatás 
bevezetése esetén igénybe veszem a szolgáltatást. 

Jelen nyilatkozat aláírásával vállalom, hogy a szolgáltatás 
tervezésével kapcsolatban az Őrbottyáni Segítő Kéz 
Szociális Szolgálat szakembere megkeressen, valamint 
szociális rászorultságomat (pl.: életkor, fogyatékosság) - 
mely a szolgáltatás igénybevételét megalapozza - 
vizsgálja. 

 

 

dátum: …………………   aláírás: ………………………. 

Őrbottyán Város Önkormányzata 154,76 millió Ft támoga-
tási összegben részesült a Kismókus Óvoda bővítésére.

Projekt címe: A Kismókus Óvoda kapacitásának bőví-
tése a meglévő épület tetőterének beépítésével Őrboty-
tyánban Projekt, azonosító száma: PM_OVODAFEJLESZ-
TES_2017/29

Projekt célja: A projekt keretében a Kismókus Óvoda te-
tőterének beépítése valósult meg. Az épület tetőterében 
4 csoportszoba került kialakításra külön öltőzőkkel és 
mosdókkal. A projekt hatására intézményi szinten kedve-
zőbb és korszerűbb nevelési körülmények jöttek létre inf-
rastrukturális és nevelési szempontból is az óvodai ellátás 
tekintetében. A beruházás keretében a nevelési munkát és 
mozgáskultúrát fejlesztő eszközök is beszerzésre kerültek. 

Támogató: Pénzügyminisztérium
Támogatási összeg: 154,76 millió Ft
Támogatás forrása: Pest megye Területfejlesztési Kon-
cepciója 2014-2030 és Pest megye Területfejlesztési Prog-
ramja 2014-2020 megvalósításához nyújtott célzott pénz-
ügyi költségvetési támogatás a Pest megyei fejlesztések 
előirányzatából
Megvalósítás helye:  
2162 Őrbottyán, Rákóczi Ferenc utca 87.
Kivitelezést végző cég: Épkomplex Kft.
A projekt kezdésének dátuma: 2019. október 09.
A projekt befejezésének dátuma: 2020. augusztus 29.

Kismókus Óvoda bővítése - sajtóközlemény a támogatásról
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Őrbottyáni Hírmondó 2020. szeptember

ELHALÁLOZÁS
Anyakönyvi hírek

2020. július 13. – Horváth Istvánné  
  született Kerényi Anna - élt 81 évet

2020. július 19. – Forgács Zoltán - élt 54 évet

2020. július 21. – Olajos Sándor - élt 85 évet

2020. július 22. – Lessmeister Ferenc György - élt 72 évet

2020. július 26. – Fertőiné Mészáros Mária született  
  Mészáros Mária - élt 59 évet

2020. július 30. – Pásztorné Faragó Mária Éva született  
  Faragó Mária Éva - élt 53 évet

2020. augusztus 5. – Gémes Ferenc Zoltánné született  
         Langa Irén Rozália - élt 74 évet

2020. augusztus 6. – Beer Józsefné született 
         Ducsák Zsuzsanna - élt 71 évet

Anyakönyvi hírek

2020. augusztus 1. – Pittlik Fanni és László Máté

HÁZASSÁGKÖTÉS

ÁLLATORVOSI
RENDELŐ
Dr. Erdélyi Gábor állatorvos

2162 Őrbottyán, Móra Ferenc u. 48.

Rendelési idő:
H, SZ, P: 17:00 - 19:00
K, CS: 09:00 - 10:00
Telefonszám: +36 30 944 59 91

www.allatorvosorbottyan.hu

Megjelenik: Őrbottyánban, 3200 példányban

Hirdetésfelvétel: 06 30/776-4882 hirdetes@arteries.hu | Lapzárta: 
tárgyhót megelőző 23-a. A szerkesztőség fenntartja magának a jo-
got, hogy a beérkezett cikkeket és leveleket rövidített vagy szer-
kesztett formában közölje. A hirdetések tartalmáért a szerkesztő-
ség semmilyen felelősséget nem vállal. ISSN: 1789–7955 
Kiadó: Őrbottyán Város Önkormányzata
Felelős szerkesztő: Németh Gábor
Nyomdai előkészítés: Arteries Studio Kft.
Nyomdai munkák: Pauker Nyomdaipari Zrt.

Terjesztés: Őrbottyán Város Önkormányzata

Impresszum

Szalai Tamás és Pap Lívia 2020.08.06.
fia: Márk

GYERMEKÁLDÁS
Anyakönyvi hírek

Pandur Norbert és Csengődi Nikolett 2020.08.08.
leánya: Zora
Szita Balázs és Zsiga Alexandra 2020.08.10.
fia: Domonkos

Csík János és Pittlik Gabriella 2020.08.18.

Tóth Péter és Tóth Katalin 2020.08.10.
leánya: Diána

leánya: Laura

Mészáros Sándor és Forrai Ilona 

Godó Attila és Tóth Tímea

2020.08.18.

2020.08.18.

fia: Dávid 

fia: Kornél
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További elérhetőségek
az orbottyan.hu oldalon.

Közérdekű Tudnivalók
elérhetőségek, nyitvatartások

Telefonszámok, fogadóórák Háziorvosok, fogorvos, védőnők

Egyéb

MENTŐK
TŰZOLTÓK
RENDŐRSÉG
POLGÁRŐRSÉG
KÖRZETI MEGBÍZOTT
Pataki Gábor r. törzsőrmester

Dr. Solymos Edit
Rendelő:
Hétfő
Kedd
Szerda
Csütörtök
Péntek
Sürgős esetben:

Dr. Gedeon Csaba
Rendelő:
Hétfő
Kedd
Szerda
Csütörtök
Péntek
Sürgős esetben:

Fogorvosi rendelések
(Egészségház)

VÉDŐNŐK -  Időpont-egyeztetés szükséges!
Rendelő: Rákóczi Ferenc utca 113. B. ép. 1. ajtó

A veszélyhelyzetre tekintettel az őrbottyáni fogorvosi 
rendelőben a rendelés az alábbiak szerint történik:

1. körzet
Som Istvánné
Várandós tanácsadás
06 30 727 6064

2. körzet
Bujdosó Gáborné
Várandós tanácsadás
06 20 584 2186

Csecsemő-kisgyermek tanácsadás
Kedd

Dr. Kicsiny Emese - Házi gyermekorvos
Rendelő:
Rendelő, recepció telefon:
Mobilszáma:
Hétfő
Kedd, Péntek
Szerda
Csütörtök

Hétfő
Kedd
Szerda
Csütörtök
Péntek - páros hét 

Péntek - páratlan hét

Dr. Nemes Ágnes
Dr. Youssef Adelina
Dr. Körmendi Barbara
Dr. Nemes Ágnes
Dr. Körmendi Barbara 

Dr. Körmendi Barbara

Szerda Szerda

Laborvizsgálat

Bejelentkezés és időpont-egyeztetés:

06 28 563 305
Egészségház

8:00-11:00
9:00-12:00
8:00-11:00

9:00-11:00 és 16:00-17:00
8:00-11:00

 06 20 437 1878

06 28 360 261
Egészségház

9:00-12:00
9:00-12:00
9:00-12:00

14:00-17:00
8:00-11:00

06 30 916 3640

06 28 611 949 | 06 70 226 5886

 
08:00-11:00

Rákóczi Ferenc utca 113. B. ép. 2. ajtó
06 28 360 265

06 20 962 8876
10:00-14:00
11:00-14:00
15:00-18:00
15:30-18:00

07:00-13:00
14:00-20:00
07:00-12:00
07:00-13:00
07:00-12:00
14:00-20:00

8:00-11:00 8:00-11:00

Minden héten, kedden 6:00-8:00
Egészségház (Rákóczi Ferenc utca 131.)

06 30 320 0461

POSTA
Hétfő
Kedd
Szerda
Csütörtök
Péntek
Közvilágítási hibabejelentés
Zöld-Híd Régió Kft.
Művelődési Ház és Könyvtár

06 1 457 0575
06 28 561 200
06 28 360 389

ÖNKORMÁNYZAT
Polgármesteri Hivatal - Fogadóóra

GAMESZ
Ügyeleti telefonszám
GAMESZ iroda (5. mellék)

Hétfő
Szerda
Péntek
Szabó István polgármester fogadóórája
keddenként (bejelentkezéssel)

Hegyközségi Bíró
Erdész Ferenc
REZEDA PATIKA
06 28 360 382
Nyitvatartás:
Hétfő, Kedd, Péntek
Szerda, Csütörtök

Gállné Mezősi Szilvia jegyző fogadóórája
Hétfő (bejelentkezéssel)
Családsegítő- és Gyermekjóléti Szolg.

7:30-12:00  | 13:00-18:00 
7:30-12:00
7:30-12:00

10:00-14:00

06 20 347 2223
Rákóczi F. utca 113.

B. ép. 3. ajtó

8:00-16:00
8:00-18:00

13:00-16:00
06 28 360 262

ŐRBOTTYÁNI RENDŐRŐRS
KÖZTERÜLETFELÜGYELET

104
105

06 27 518 967
06 30 736 1467
06 70 492 0789

06 28 360 248
8:00-12:00 | 12:30-18:00
8:00-12:00 | 12:30-16:00
8:00-12:00 | 12:30-16:00
8:00-12:00 | 12:30-16:00
8:00-12:00 | 12:30-14:00

06 28 360 044

06 70 866 5400
 06 28 563 220

06 28 360 166
06 70 453 3636


